
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 551 

 

На 21 юни 2024 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния  

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проект на решене относно регистрация на наблюдатели в 

изборите на 23.06.2024 г.  

  Докладва: Силвия Стойчева 

2. Доклади по административни преписки.  

  Докладват: Емил Войнов, Росица Матева,  

  Севинч Солакова, Цветанка Георгиева,  

  Любомир Георгиев и Ерхан Чаушев 

3. Доклади по дела, жалби и сигнали.  

  Докладчик: Росица Матева  

4. Искане за изплащане на възнаграждения на ОИК.  

  Докладват: Ерхан Чаушев  

5. Проекти на решения за промени в състави на ОИК.  

  Докладват: Йорданка Ганчева и Любомир  

  Георгиев  

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Емил Войнов, Севинч 

Солакова, Георги Баханов, Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева.  

ОТСЪСТВАТ: Димитър Димитров, Цветозар Томов и 

Красимир Ципов.  
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Заседанието бе открито в 10,50 ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия, и от госпожа Росица Матева – зам.-

председател на Комисията.  

 

*           * * 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги! 

Девет членове сме в залата – имаме кворум.  

Поради ползване на отпуск, отсъстват колегите Димитров, 

Томов и Ципов.  

Предлагам ви следния проект на дневен ред:  

1. Проект на решение относно регистрация на наблюдатели в 

изборите на 23 юни с докладчик: госпожа Стойчева.  

2. Доклади по административни преписки с докладчици: 

господин Войнов, госпожа Матева, госпожа Солакова, госпожа 

Георгиева и господин Георгиев.  

3. Доклади по дела, жалби и сигнали с докладчик: госпожа 

Матева.  

4. Искане за изплащане възнаграждения на ОИК с докладчик: 

господин Чаушев.  

5. Проекти на решения относно промени в състави на ОИК с 

докладчици: госпожа Ганчева и господин Георгиев.  

Имате ли предложения по дневния ред?  

Господин Чаушев.  

Включвам Ви в Доклади по административни преписки.  

Други? Няма.  

Моля, процедура по гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и 

Цветанка Георгиева); против – няма.  

 

Госпожо Стойчева, заповядайте в точка първа:  
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ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО РЕГИСТРАЦИЯ НА 

НАБЛЮДАТЕЛИ В ИЗБОРИТЕ НА23 ЮНИ 2024 Г.  

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № 2 от 20 юни е 

постъпило заявление от сдружение Независимо сдружение 

ЕКОГЛАСНОСТ чрез упълномощения представител            А.                

Ш., за участие с наблюдатели в новите и частични избори за 

общински съветници и за кметове на 23 юни. Независимо сдружение 

ЕКОГЛАСНОСТ е регистрирано с Решение № 2636-МИ от 

11 октомври на Централната избирателна комисия за участие в 

общите избори за общински съветници и за кметове.  

Приложени са всички изискуеми документи, предложени са 

27 лица, които да бъдат регистрирани като наблюдатели на 

насрочените на 23 юни нови и частични избори. От извършената 

проверка се установява, че 26 лица отговарят на изискванията на 

Изборния кодекс, а за едно лице са установени несъответствия.  

Предвид горното и на посочените в проекта на решение 

правни основания предлагам ЦИК да регистрира като наблюдатели 

26 упълномощени представители на сдружение Независимо 

сдружение ЕКОГЛАСНОСТ съгласно приложения списък към 

проекта на решение. Регистрираните наблюдатели да се впишат в 

публичния регистър и да им се издадат удостоверения.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение. Няма.  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и 

Цветанка Георгиева); против – няма.  

Решението е № 3495-МИ/21.06.2024 г.  

 

Преминаваме към точка втора  

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ.  

Госпожо Солакова, заповядайте. 
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СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, ако искате, да започнем с 

преписката на РИК – Пловдив, 16. Все още не е качена като отделна 

справка в папка „Справка протоколи СИК“, но във вътрешната 

мрежа се намира писмо с вх. № ЕП/НС-10-1458 в папката от 17-и. 

Към писмото на районната избирателна комисия има приложен 

списък на секциите, за които районната избирателна комисия е 

извършила проверка по отношение на изпълнението на условията по 

решението за допълнително възнаграждение за членовете на СИК, 

които са предали вярно попълнени протоколи.  

Предлагам да одобрим с писмо до кмета на община Пловдив, 

с копие но РИК 16 и да приложим този списък на секциите.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, успяхте ли 

да се запознаете с преписката по отношение на Районна избирателна 

комисия 16 и имате ли изказвания във връзка с предложението на 

госпожа Солакова?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); против – няма.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, по същия начин както 

видяхме, и на РИК 17 – до съответните общини и до РИК 17. 

Всъщност ние изпращаме копие от писмото до РИК 17, но 

прилагаме списъка и към РИК.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова и Цветанка 

Георгиева); против – няма.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, в същата тази папка е 

публикувана и справката по области, общини и секции, за които има 
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данни, че отговарят на изискването на решението на Централната 

избирателна комисия за допълнителното възнаграждение.  

Предлагам да одобрим изпращането на писма до общините с 

копие до съответната районна избирателна комисия, като, пак 

казвам, списъка на секциите прилагаме и за РИК.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); 

против – няма.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, само по справката да уточня, 

за да бъде следващата справка пак по същия начин – справката е 

изготвена на 20 юни 2024 г. в 15,20 ч.  

Колеги, докладвам ви предложение и справка по вх. № ЦИК-

25-132 от 21 юни, докладна записка. Справка, изготвена от 

счетоводителя – остатък от планувани средства по бюджета на ЦИК 

по § 01-00 към 31 май 2024 г. Съгласно изготвената справка и 

предложението за разглеждане и обсъждане въз основа на 

предоставената информация на възможността за използване на 

остатъка от финансови средства по § 01-00 във връзка с чл. 8 и чл. 5, 

ал. 2, т. 4 от Вътрешните правила за реда за определяне и изплащане 

на възнаграждения на членовете на ЦИК, както и раздел IX, чл. 19, 

ал. 5 от Вътрешните правила за организация на работната заплата на 

служителите в администрацията на ЦИК.  

Предлагам да се възложи на работна група в Централната 

избирателна комисия за обсъждане на предложението и 

възможностите съобразно предоставената справка.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения?  

Моля, режим на гласуване.  
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Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); против 

– няма.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с докладна записка, вх. № 

ЦИК-25-130 от 20 юни 2024 г. са представени всички необходими 

документи, включително и контролен лист, за извършване на 

предварителен финансов контрол за изплащане на възнагражденията 

по гражданските договори на     А.          А.,           М.             К.              

И.      и         Д.           Г.             Както ви казах, приложен е контролен 

лист. Средствата са налични по предвидените по план-сметката за 

произвеждането на изборите на 9 юни.  

Предлагам да одобрим изплащането на възнагражденията по 

тези договори. Общата стойност е 6590 лв. и осигурителни вноски за 

сметка на Възложителя в размер на 775 лв. и 18 ст., или общо 

7365,18 лв.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания.  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); против 

– няма.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, една преписка, която е само 

за сведение и аз пропускам от известно време да я докладвам. Това е 

във връзка с получено при нас писмо от 23 РИК за съдействие за 

изплащане на възнагражденията на членовете на районната 

избирателна комисия, както и на нейните специалисти, които да 

подпомагат дейността на РИК.  

С вх. № ЕП/НС-10-760/3 от 14 юни сме получили писмо от  

главния секретар на Министерския съвет. Те ни уведомяват и 
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информират за предприети всички действия за изплащане на 

възнагражденията, за което са получили информация от областния 

управител на София-град. За сведение.  

Колеги, получили сме приемо-предавателни разписки от 

29 Изборен район. Предлагам да бъдат приобщени към документите 

на Районната избирателна комисия от произведените избори за 

съхранение в архива на Централната избирателна комисия.  

С вх. № МР-06-8 от 20 юни сме получили писмо от община 

Горна Оряховица. Те ни информират за необходимостта от 

извършване на проверка в техния архив и предаване на ценни 

документи в Регионален държавен архив. В тази връзка са 

установили, че при тях липсва един чувал с документи от 

произведения Национален референдум на 25 октомври 2015 г. Имат 

данни, че бюлетините са били предоставени за повторно 

преброяване във връзка с оспорването на резултатите в хода на 

съдебното производство.  

Докладвам ви го за запознаване в момента. След извършване 

на проверка в архива на Централната избирателна комисия ще го 

върна на доклад.  

На този етап ви докладвам за сведение вх. № ЦИК-21-167/2 

от 17 юни. Писмото е от „Ай Би Ес България“ във връзка с 

антивирусната програма, архивиране и поддържане и закупен лиценз 

от Централната избирателна комисия. Уведомяват ни от 

дружеството, че лицензът за програмата е подновен на дата 4 юни за 

период от две години. Докладвам го за сведение и приобщаване към 

предходна докладна записка за последващ доклад пред Централната 

избирателна комисия. На този етап е това.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Георгиева, 

заповядайте.  

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, докладвам ви вх. № МИ-

27-55/20.06.2024 г. Преписка, която сме получили от ОИК – 

Поморие, за проведено заседание, на което е констатирано 

прекратяване пълномощията на общински съветник и обявяване на 
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следващия в листата за избран. Приложени са в преписката всички 

изискуеми документи. Докладвам ви я за сведение и за приобщаване 

към масива с документи, който получаваме от общинските 

избирателни комисии при провеждане на заседания.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Георгиев, 

заповядайте.  

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам писмо с вх. № ЦИК-НС-

09-275/20.06.2024 г., към което е приложена и озаглавена от автора 

на писмото „Жалба“ от водач на листа за народни представители на 

партия „Общество за нова България“ в 16 МИР – гр. Пловдив, в 

която жалба се твърди, че не са отразени в протокола на СИК, 

цитиран, два гласа за партията. В писмото се моли за съдействие за 

повторно преброяване в посочената секция.  

Предлагам това писмо да остане за сведение и да бъде 

приобщено към останалите от папката с неотчетени гласове и 

преференции, твърдения за такива. От справката, която аз извърших, 

и в двата протокола – и за избиране на членове от Европейския 

парламент от Република България, и за народни представители на 

посочената секционна избирателна комисия има отразени гласове за 

посочената партия. Предлагам това да остане за сведение.  

Писмо с вх. № ЦИК-МИ-17-282/7 от 20 юни 2024 г. е 

изпратено от „Информационно обслужване“ във връзка с преди това 

изпратено писмо от Централната избирателна комисия по повод на 

данните на госпожа         Е.             Б. В конкретното писмо от 

„Информационно обслужване“ по-подробно е обяснено по каква 

причина част от данните продължават да се виждат в съответната 

търсачка. Към момента, въпреки че има резултат от търсенето по 

име в търсачката Google, не се виждат други лични данни, освен 

името на госпожата. Също така се информира Централната 

избирателна комисия, че е извършен преглед на всички решения на 

Общинската избирателна комисия – Горна Оряховица, в 

определения период във връзка с мандата за изборите за кмет и на 

общински съветници през 2023 г., като са извършени съответни 
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действия по заличаване на евентуални налични данни и в други 

файлове.  

Предлагам и по-късно ще предложа проект на писмо – 

отговор към госпожа        Б., че е извършено каквото трябва, за да 

бъдат заличени всички следи от нейните данни.  

Оттеглям си предложението за подготвяне на писмо и ще 

уведомим госпожата по дадения от нея телефон.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Матева, 

имате ли готовност?  

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви писмо до госпожа 

К.                      М., с което да й отправим покана да изплати на 

Централната избирателна комисия сумата от 100 лв., 

представляваща разноски за юлисконсултско възнаграждение по 

посочена сметка на Централната избирателна комисия, и да посочим 

решението, с което е осъдена.  

Писмото се намира във вътрешна папка с мои инициали, 

проектен номер 10682.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания.  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева и Цветанка Георгиева); против – няма.  

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, и аналогично писмо до 

господин          Е.               Б.          К., който е осъден да плати 

юрисконсултско възнаграждение по две дела, също да го поканим да 

го плати доброволно. Писмото е проектен номер 10681.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, 
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Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева и Цветанка Георгиева); против – няма.  

Господин Баханов, заповядайте.  

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Благодаря Ви, госпожо Председател.  

Уважаеми колеги, вчера ви докладвах получено по имейла 

запитване от госпожа           В.                   П., член на ОИК – Куклен, 

която ни информираше, че е сключила граждански брак, вследствие 

на което е сменила фамилното си име. 

След проведен телефонен разговор вчера с въпросната 

госпожа й указах какви документи следва да изпрати. Към 

настоящия момент с вх. № 11-199/1 от 20.06.2024 г. по имейла е 

изпратила заявление в качеството й на член на ОИК, с посочено ЕГН 

и адрес, като ни моли да бъде променено фамилното й име, като към 

„П.“           да бъде добавено             „В.“, тъй като след сключване на 

граждански брак на 1 юни 2024 г., е променено фамилното й име и 

прилага удостоверение за сключен граждански брак и лична карта с 

актуалното фамилно име.  

Уважаеми колеги, предлагам с протоколно решение 

Централната избирателна комисия да реши на члена на ОИК – 

Куклен,            В.              И.             П. досега, а в бъдеще               В. 

И.                                П.-В., да бъде издадено ново удостоверение, 

като старото й бъде анулирано.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения?  

ГЕОРГИ БАХАНОВ: И тази молба-заявление ведно с 

копието от личната карта и удостоверението за граждански брак да 

бъде приложено към преписката на ОИК – Куклен.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); против – няма.  
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Господин Войнов, заповядайте.  

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, постъпило е 

писмо от „Сиела-Норма“ с вх. № МИ-16-354/26. То е в отговор на 

нашето писмо относно екрана на електронната бюлетина за кмет на 

кметство Громшин. Уведомяват ни, че местната коалиция под № 65 

е регистрирана за участие и в новите избори за общински съветници 

в Хасково под същия № 65, като е записана с големи букви. Твърдят, 

че за машината за гласуване и за съответната параметризация не е 

възможно една и съща партия с един и същи номер да бъде с две 

различни наименования.  

При проверка на изпратения ни файл от „Информационно 

обслужване“, който е предоставен на „Сиела Норма“ АД, 

действително местната коалиция под № 65 в Хасково е вписана с 

големи букви, а така с големи букви е изписана и в образеца на 

хартиената бюлетина.  

Поради това предлагам да изпратим писмо до ОИК – 

Бойчиновци, с което да ги уведомим как ще бъде изписано 

наименованието на местната коалиция под № 65. Проектът за писмо 

е в моята папка.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, други 

предложения има ли?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева и Цветанка 

Георгиева); против – 2 (Севинч Солакова и Ерхан Чаушев). 

Заповядайте, господин Чаушев.  

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Гласувах „против“. Аргументът е 

неоснователен – не можело машината да прави това или онова. 

Машината може да прави всичко, ако има желание за програмиране 

по определен начин. А още по-зле е, волята на политическите 

субекти да зависи от софтуери и хардуери на едни машини, които 

пък ни се казва, че не работели, от едни експерти. Това е 
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недопустимо! Все пак човекът е по-важен от машината, независимо 

от каквито и да било твърдения и машинарии, и цивилизации. В 

случая не облекчаваме процеса, напротив – губим човешкостта и 

волята на човеците в нея.  

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпило е писмо от 

„Сиела Норма“ с вх. № ЕП/НС-15-142/139 от 20 юни. То е във връзка 

с Договор № 10 и с него ни предоставят отчет за изпълнение на 

дейностите по Договор № 10 – два констативни протокола, протокол 

за обучение, ръководство за техниците и контролните разписки от 

всички машини за гласуване.  

Докладвам го за запознаване, като на администрацията е 

възложено да извърши проверка на предоставените документи.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колега Войнов, бих 

Ви предложила в резолюция към отговорните служители да 

поставите и срок, в който да ни предоставят информация относно 

изпълнението на т. 3.3 във връзка с т. 3.4 от Договор № 10, в срок 

достатъчен за Централната избирателна комисия да се запознае с 

установеното в хода на проверката от служителите на звено „Правна 

дейност“.  

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, постъпило е писмо от „Карго-

партнер“ с вх. № МИ-04-418/1 от 20 юни. С него молят да удължим 

достъпа на служителите на „Карго-партнер“ до 5 юли, за да могат да 

извършат прибирането и подреждането на машините.  

Тъй като служителите на „Карго-партнер“ имат достъп до 

30 юни, засега го докладвам за запознаване.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Чаушев, 

заповядайте в Административни преписки.  

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Уважаеми колеги, ще ви докладвам 

постановления на прокуратури.  

Вх. № ПВР/НС-08-7/08.6.06.2024 г. – постановление от 

Софийска районна прокуратура в случая по гласуване за президент и 

вицепрезидент и съответно другите избори на едно лице, гласувало 

във Валядолид, което не е имало българско гражданство, но не е 
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било уведомено за това, че всъщност е освободен от българското 

гражданство, поради което прокуратурата счита, че от субективна 

страна, тъй като лицето не е знаело за този факт и не е било 

уведомено за този факт, счита, че не е налице престъпление поради 

липса на субективните признаци на въпросния състав.  

Предлагам да не се обжалва.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); против – няма.  

ЕРХАН ЧАУШЕВ: И още едно – вх. № ПВР/НС-08-7 пак от 

6 юни. Става въпрос за гласуване в секция за общински съветници и 

за кметове от 29.10.2023 г. В Дома за стари хора член на 

секционната комисия не е имала съответната адресна регистрация, 

но е била секретар на въпросната изборна секция. Постановява се 

отказ да се образува досъдебно производство по материалите, 

съдържащи се в преписката.  

Предлагам да не се обжалва, още повече че е била член на 

секционната комисия. Да не се обжалва е предложението ми.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, други 

предложения има ли?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); против – няма.  

 

продължаваме с точка трета от дневния ред:  

ДОКЛАДИ ПО ДЕЛА, ЖАЛБИ И СИГНАЛИ.  

Госпожо Матева, заповядайте.  
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РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, връщам на доклад 

подготвения отговор по административно дело № 587 от 2024 г. на 

Административен съд – Пазарджик, както и заедно с него да 

одобрим пълномощно, с което да бъдат упълномощени трима от 

юрисконсултите, които да представляват Централната избирателна 

комисия по делото.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева и Цветанка Георгиева); против – няма.  

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви писмо до Емил 

Павлов, старши комисар от ОД на МВР – Бургас. С това писмо ви 

предлагам да изпратим Наказателно постановление № 3 от 13 април 

2024 г. за връчване на лицето           И.             Д.        А., тъй като 

досегашните опити за връчване на наказателното постановление не 

са успешни. Да изпратим на старши комисар Павлов наказателното 

постановление с молба да бъде връчено на лицето.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания.  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева и Цветанка Георгиева); против – няма.  

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви в момента за 

запознаване писмо с вх. № ЦИК-ЕП/НС-07-15/34 от 20 юни от 

Върховна прокуратура, отдел Първи специализиран, с което ни 

изпращат по компетентност сигнал от             Л.          Ц., постъпил 

във Върховна прокуратура по електронната поща. Тъй като 

прокуратурата намира, че няма данни за извършено престъпление от 
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общ характер, ни се изпраща това писмо за произнасяне от ЦИК, в 

случай че установим някакви твърдяни нарушения. Затова го 

докладвам за запознаване и в следващото заседание ще ви предложа 

евентуално решение, ако преценя, че има данни за извършено 

нарушение в изборния процес, или ако някой от колегите прецени.  

Това са моите доклади.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 

преминаваме към точка четвърта:  

ИСКАНИЯ ЗА ИЗПЛАЩАНЕ НА ВЪЗНАГРАЖДЕНИЯ НА 

ОИК.  

Господин Чаушев, заповядайте.  

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Уважаеми колеги, искане от ОИК – 

Кърджали, за проведено дежурство от 07.06.2024 г. Дежурството е 

на председател и секретар във връзка с изготвяне на писмо до 

Фондация „Антикорупционен фонд“. По преписката има контролен 

лист и счетоводна справка.  

Предлагам да се изплати дежурството на председателя и 

секретаря – 159 лв. и 60 ст. с осигуровките.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания по това предложение?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева и Цветанка 

Георгиева); против – няма.  

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Искания за изплащане на възнаграждения 

от ОИК – Гоце Делчев, вх. № МИ-27-51/10.06.2024 г.  

По преписката има контролен лист и счетоводен справка. 

Съобразно документите на 06.03.2024 г. дежурство на зам.-

председател за приемане и входиране на писма, на 10.04.2024 г. 

заседание, на 24.04.2024 г. – заседание, на 7 май 2024 г. – заседание, 

и на 15 май 2024 г. – заседание. Тези заседания са във връзка с 

административни дела при изпълняване на разпореждания на съда, 
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упълномощаване на процесуални представители, съответно 

получаване и даване на отговори и становища на Общинската 

избирателна комисия.  

Предлагам да им се изплатят тези възнаграждения в общ 

размер 2 793,00 лв. със съответните осигуровки.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания.  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева и Цветанка Георгиева); против – няма.  

 

Преминаваме към точка пета от дневния ред:  

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ ЗА ПРОМЕНИ В СЪСТАВИ НА 

ОИК.  

Госпожо Ганчева, заповядайте.  

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

постъпило предложение от коалиция „Продължаваме Промяната – 

Демократична България“, за промяна в състава на ОИК – Гоце 

Делчев, с вх. № ЦИК-МИ-06-434 от 20 юни 2024 г., като се предлага 

на мястото на освободения с наше решение председател на ОИК – 

Гоце Делчев, да бъде назначен досегашният член Диана Асенова 

Узунова със съответното ЕГН, а за член на ОИК– Гоце Делчев, да 

бъде назначен Стоян Любенов Шарланев, който е в списъка с 

резервните членове по преписката за назначаване на ОИК – Гоце 

Делчев. В Централната избирателна комисия са налице всички 

документи, които се изискват за членовете, които са предложени в 

единия случай да стане от член председател, в другия случай да 

назначим господин Шарланев за член на ОИК – Гоце Делчев.  

Предлагам проект на решение, с което да извършим тези 

промени и да попълним състава на ОИК – Гоце Делчев. Благодаря.  
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение.  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); против – няма.  

Решението е № 3496-МИ/21.06.2024 г.  

Господин Георгиев, заповядайте.  

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Проектът с № 5170 е за решение 

относно промени в състава на Общинска избирателна комисия – 

Столична.  

В Централната избирателна комисия е постъпило 

предложение от упълномощен представител на коалиция 

„Продължаваме Промяната – Демократична България“, като се 

предлага на мястото на освободен член на Общинска избирателна 

комисия – Столична, Валя Козовска-Трулева да бъде назначен Стоил 

Владимиров Моллов. Приложени са съответните документи.  

Предлагам Централната избирателна комисия да реши, че 

назначава за член на Общинска избирателна комисия – Столична, 

Стоил Владимиров Моллов. Да се издаде удостоверение на 

назначения член.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания.  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); против – няма.  

Решението е № 3497-МИ/21.06.2024 г.  

Госпожо Солакова, заповядайте в Доклади по 

административни преписки. 
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СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, моля да ме извините, във 

вътрешната мрежа в папка с моите инициали има една подпапка за 

последващо одобрение. Пропуснах да докладвам сутринта, че от 

ОИК – Лозница, се оказа, че едно от упълномощените лица не 

присъства за получаване на протоколите по обективни причини. 

Затова изпратихме писмо, за да не забавяме процеса по предаването, 

тъй като по обективни причини не може да присъства 

упълномощеното лице           Ш.            В. М. – заместник-

председател на Общинската избирателна комисия, бюлетините да 

бъдат предадени за Общинската избирателна комисия на 

председателя             Н.              М.                Й. От Общинската 

избирателна комисия присъства секретарят на общината.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); против – няма.  

Колеги, прекъсвам заседанието за половин час.  

 

(След прекъсването.)  

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия. Дванадесет 

членове сме в залата, имаме кворум.  

Продължаваме с доклади по административни преписки.  

Господин Войнов, заповядайте.  

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпили са две писма 

от „Сиела Норма“ с вх. № МИ-15-354/28 и вх. № МИ-15-354/29. Те 

са свързани с транспортния план за новите и частични избори на 

23 юни. С първото ни изпращат коригирания план за двете секции в 

Опака, съгласно нашите указания. С второто писмо уточняват към 
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изпратения транспортен план, че камионът за Хасково е планирано 

да тръгне на 21 юни и привеждат аргументи за това.  

В тази връзка предлагам да вземем решение да одобрим 

транспортния план за транспортирането на машините за гласуване за 

новите и частични избори на 23 юни и да изпратим писмо до главния 

секретар на МВР и до ГД „Жандармерия“, с което да им изпратим 

одобрения транспортен план, да разрешим изнасянето от склада на 

„Карго-партнер“ и транспортирането до секционните избирателни 

комисии, съгласно транспортния план на 180 броя СУЕМГ и да им 

укажем да осигурят непрекъсната охрана на машините за гласуване 

от склада на „Карго-партнер“ до всяка една секционна избирателна 

комисия, включително по време на пристигането на машините за 

гласуване на 21 юни в пункта за претоварване, по време на престоя в 

пункта на претоварване и по време на транспортирането им на 

22 юни до секционните избирателни комисии.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания.  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); против – 1 

(Ерхан Чаушев).  

Господин Чаушев, заповядайте.  

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Отрицателен вот.  

Това бяха две различни неща. Първо, одобряването на 

транспортния план, за който съм категорично против да одобряваме 

това творение, наречено „Транспортен план“, защото след обяд се 

тръгвало от склада в София за 250 км до Хасково на едни 

120 машини, които ще се разтоварят в един склад, ще пренощуват в 

този склад, а после, на другия ден видите ли щели да тръгнат по 

секционните комисии в гр. Хасково. Като казвам, че става въпрос за 

250 км, които се изминават за около три часа. Не ми е ясна визията 
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на изпълнителя по договора тези машини да пренощуват в някакъв 

си пореден частен склад.  

А иначе съм съгласен за писмото до „Жандармерията“ да се 

осигури както транспортът до този склад, пренощуването вътре – де 

да знам дали ще има и някакви хора вътре или няма да има, а и на 

претоварването вече на другия ден.  

Този тип абсурдни действия не мога да приема с тъй 

нареченото творение „Транспортен план“.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Стоянова, 

заповядайте.  

Определям госпожа Матева за малко да води заседанието.  

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, в работна папка моля да 

погледнете един протокол, който е във връзка с докладна записка вх. 

№ ЦИК-25-132-ДЗ на директора на дирекция „Администрация“ в 

ЦИК, с което на комисията е предоставена справката, изготвена от 

главния счетоводител относно финансовите средства по § 01-00 

„Персонал“ към 31 май. Работата на работната група е отразена в 

този протокол.  

В случай че сте съгласни с направеното предложение за 

вземане на решение за разходването на средствата по този параграф, 

моля да подложим предложението на комисията на гласуване. 

Предвидено е, както е записано във финалния абзац на протокола.  

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

вашите становища и предложения.  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); против – няма.  

Заповядайте, колега Гергана Стоянова.  

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, предлагам ви във връзка с 

докладваното от колегата Войнов по повод транспортиране на 

180 броя машини за гласуване в предстоящите частични и нови 
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избори за кметове и общински съветници на 23 юни, да изпратим 

писмо до Застрахователно дружество „ОЗК Застраховане“, с което 

да ги уведомим за началния час и дата, в която започват машините за 

гласуване да напускат склада, в който се съхраняват, като приложим 

съответно и списък на машините и график за транспорт, за да бъдат 

съобразени застрахователните полици.  

Текстът на писмото е в моя папка с проектен номер 10697.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания.  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); 

против – няма.  

Заповядайте, госпожо Матева.  

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви писмо от Комисия 

за противодействие на корупцията, вх. № ЦИК-ЕП/НС-21-1535 от 

20 юни. С него специализирана дирекция „Противодействие на 

корупцията“, въз основа на извършваща се проверка по прокурорска 

преписка № 13345 от тази година на Софийска градска прокуратура 

изисква от ЦИК да бъдат предоставени данни и налична 

информация, както и заверени копия от документи за политическа 

организация „Продължаваме промяната“ с посочен единен 

идентификационен код.  

Колеги, предлагам ви да върнем отговор на господин            

С.– представляващ комисията, че политическа организация с такъв 

идентификационен код ние не можем да индивидуализираме в 

Централната избирателна комисия. В Централната избирателна 

комисия се регистрират за участие в избори партии или коалиции от 

партии, като партиите представят удостоверение за актуално 

състояние на Софийски градски съд по фирмените дела по 
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регистрацията им, така че молим за уточнение за коя организация 

става дума.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, други 

предложения има ли?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); против – няма.  

Колеги, поради изчерпване на дневния ред закривам 

заседанието на Централната избирателна комисия. Насрочвам 

следващото за 23 юни от 8,30 ч. Благодаря.  

 

 

(Закрито в 12,40 ч.) 

 

 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ:  

       Камелия Нейкова  

 

    СЕКРЕТАР:  

       Севинч Солакова  

 

 

 

 

 

Стенограф:  

  Нина Иванова  

 

 


